
De sidste 14 dage er der sket en stor forvandling med skoven 
ved Mågevej. 
På en af mine mange gåture i denne tid, gjorde lyden af den 
store træfældnings maskine mig nysgerrig. Det var enormt 
fascinerende at se, hvordan den skar og løftede de store tykke 
stammer og nænsomt lagde dem i skovbunden. På et tidspunkt 
lå der rigtig mange stammer spredt rundt i den lille skov på 
begge sider af Mågevej. Men pludselig var de flot stablet langs 
grusvejen. Nu er der lys og luft til de små træer, så de kan 
vokse sig store. 
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Oprydning i skoven






